

# Copyright Transfer Agreement

Article Title:

Manuscript ID:

Author(s):

The copyright owner(s) of the above-mentioned manuscript (hereinafter referred to as "the Author(s)") voluntarily transfer the copyright of the manuscript to the Editorial Office of 《 》 and hereby agree to the following terms:

1. **Originality and Integrity:** The Author(s) guarantee that the manuscript is an original work, free from plagiarism, copyright infringement, or any content that violates laws, regulations, or the rights of others. The manuscript has not been submitted to multiple journals simultaneously. If the manuscript is found to violate these terms, the Editorial Office reserves the right to reject the manuscript, publicly criticize the manuscript and its Author(s) within the academic and research community, and notify relevant institutions to impose disciplinary actions on the primary Author(s).
2. **Proper Attribution and Permissions:** If the manuscript includes verbatim text, data, figures, or formulas from other researchers, the Author(s) must obtain permission from the original copyright holder(s) and provide proper attribution.
3. **Authorship Responsibility:** The Author(s) guarantee that there are no disputes regarding the authorship of the manuscript. In the event of any authorship disputes, the Author(s) shall bear full responsibility.
4. **Open Access and Licensing:** This journal is an open-access publication. All articles published in this journal are licensed under CC BY (or CC BY-NC) (<https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/>). This means that all articles, including data, figures, and appendices, can be freely accessed via external data sources, indexed by search engines, and reused in text mining applications, websites, blogs, and other media, provided that proper attribution is given to the original source and the publisher (SciScan Publishing). If the Author(s) choose CC BY-NC (<https://creativecommons.org/licenses/by-nc/4.0/>), commercial use of the manuscript is prohibited.
5. **Effective Date:** This agreement shall take effect upon the date of signing.
6. **Dispute Resolution:** Any disputes arising from matters not covered in this agreement shall be resolved through mutual consultation. If no agreement can be reached, the dispute shall be handled in accordance with the Copyright Law of the People's Republic of China and other relevant laws and regulations.

Instructions for Authors:

All authors must carefully read this agreement and sign below. If an author is unable to sign due to special circumstances, a written authorization may be provided for the corresponding author to sign on their behalf.

Signatures of All Authors (in the order of authorship):

1. \_\_\_\_\_ 2. \_\_\_\_\_ 3. \_\_\_\_\_ 4. \_\_\_\_\_

Please select the appropriate license as per Article 4:  CC BY  CC BY-NC

Date: \_\_\_\_\_

# 版权转让协议

**稿件题目：**

**稿件编号：**

**作者：**

以上论文的版权所有人（以下简称论文作者）自愿将该论文的版权转让给《 》编辑部，并就有关问题明确如下：

1. 论文作者保证该论文为原创作品，不存在任何剽窃、抄袭他人的行为，不包含任何违反法律法规以及侵害他人权益的内容，没有一稿多投。一旦发现论文涉及以上问题，编辑部有权对稿件进行退稿处理，有权在教育科研领域内以及兄弟期刊范围内对该论文以及相关作者进行实名通告批评，有权通知有关单位对主要作者进行严肃的行政处罚。

2. 论文写作中若出现引用其他研究者的原文、数据、图表或公式的情况，须征求原著作权人的许可并注明出处。

3. 论文作者保证该论文的署名权无争议。若发生署名权争议问题，一切责任由论文作者承担。

4. 本刊为开源期刊，所有发表在本刊上的文章都已注明 CC BY (CC BY-NC) 许可 (<https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/>)。这表示所有发表在本刊上的文章，包括数据、图表和附录等，都可免费通过外部数据来源链接，也可允许搜索引擎存取，在文本挖掘应用程序或网站、博客等媒介上重复使用，只要适当注明本论文出处和出版商 (SciScan Publishing)。若作者选用 CC BY-NC (<https://creativecommons.org/licenses/by-nc/4.0/>)，则意味本论文禁止商用。

5. 本确认书自签字之日起生效。

6. 其他未及事宜，若发生争议，双方将协商解决；若协商不成，则按照《中华人民共和国著作权法》和有关的法律法规处理。

**请全体作者认真阅读本协议后签字（如有特殊情况不能签字，可写委托书由通讯作者解决）。**

全体作者按署名顺序签名：

1.                    2.                    3.                    4.

请参照本协议第 4 条选择合适的版权许可： CC BY     CC BY-NC

年    月    日